



**CANADIAN THERMOSTATS  
AND CONTROL DEVICES LTD**

---

## ***QUALITY POLICY / POLITIQUE DE QUALITE***

**Document : CT-M-QUA-02G-2**

**Canadian Thermostats & Control Devices Ltd.** is committed to design, develop, manufacture, and provide products and/or services that meet our customer's needs and requirements through the continuous improvement of our processes, products, services and support activities.

We are dedicated to provide safe and reliable thermal protection products and sensors that comply with all relevant regulations, codes, and standards.

Our commitment includes operating and maintaining a Quality Management System meeting the requirements of ISO 9001-2015 and includes continually improving this system through specific objectives and regular management reviews.

The management team is committed to provide a safe and pleasant work place for all our employees and encourages employee involvement and participation in maintaining our Quality Policy.

---

**Canadian Thermostats & Control Devices Ltd.** s'est engagé à concevoir, développer, fabriquer et fournir des produits et/ou des services qui répondent aux besoins et exigences de nos clients par le biais de l'amélioration continue de nos procédés, produits, services et activités de soutien.

Nous nous engageons à fournir des produits de protection thermique et des senseurs sûrs et fiables qui sont conformes avec tous les normes, codes et règlements pertinents.

Notre engagement inclut l'exploitation et l'entretien d'un système de gestion de qualité répondant aux exigences d'ISO 9001-2015 et comprend aussi l'amélioration continue de ce système par le biais d'objectifs précis et révisions régulières de sa gestion.

L'équipe de direction s'est engagée à fournir un lieu de travail sûr et agréable pour tous nos employés et encourage la participation des employés au maintien de notre politique de qualité.

---

J. Siedlikowski MBA  
General Manager

---

G. Madore PhD  
QA/QC, R&D Manager